

## Referat: Båndmøde VEST 17. december 2013 kl. 9.15-11.45

Sted: Hos Eva Ny Munkegade 1521-220

Deltagere: Jesper, Lisette, Lone og Eva

Afbud: Anne

Referent: Lisette

### Dagsorden:

<b>Punkt 1</b>	<b>Beslutning:</b> Netværksgrupper – hvem er medlem af dem? – skal vi udpege en teamleder der er kontaktperson for hver af dem? Hvis grupperne er nye eller gået i stå, skal vi prikke til en af medlemmerne, som får ansvaret for at indkalde til det første møde.
Fremlægges af	Eva
Referat	<ul style="list-style-type: none"><li>• Forsinkelsesgruppe (ny) Dorte (HE), Mette (BSS), Chalotte (Arts), Jeppe (ST) – Jesper er kontaktperson.</li><li>• Kvalitet Damian (HE), Michael (BSS), Morten (Arts), Rasmus (ST), Mona (FS) – Lisette er kontaktperson.</li><li>• Videndeling (portalarbejde) Damian (HE), Ane (ST), Lena (Arts), Majbritt (BSS), Catalina (FS) – Lone er kontaktperson</li><li>• Studiecentre/skranker Lisette/Gitte (HE), Lone/Mariann (BSS), Morten/Hanna (Arts), Eva/Lena (ST), <b>Gitte?? (FS)</b></li><li>• Studiestart Dorte LP (HE), Marie Louise (BSS), Dorte PK (Arts), Ane og Katrine (ST), <b>Charlotte (FS)??</b></li><li>• Fyraftensmøder, 5 pr. år – VEST båndet (Eva/Lone har teten)</li></ul> <p>Eva laver kommissorium færdigt.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Der skal i alle netværksgrupper udpeges en tovholder og der skal til alle møder være dagsorden og referat.</li></ul> <p>Kommissorium og liste over grupper sendes til alle i VEST – LP</p> <p>Kontaktpersonerne sender en mail til "egne grupper" efterfølgende.</p> <p>Deadline: umiddelbart i det nye år.</p>

<b>Punkt 2</b>	Beslutning/Københavnerturen – aftale med CBS
Fremlægges af	<p>Lisette</p> <p>Vi har aftale med Science/KU. Anne har også foreslået CBS – hvem aftaler?</p> <p>Vores strategiseminar i lejligheden – hvordan skal vi gribe det an? Og hvem tager ansvaret for dagsorden til det evt. sammen med ordføreren?</p>
Referat	<p>Lone tager kontakt til CBS – hvordan bruger de SSV og har de en strategi vi kan se.</p> <p>Lisette har gang i at skaffe strategier fra SDU, AAU og forsøger med KU/Science.</p> <p>Eva og Jesper styrer dagsordenen for strategidelen af turen.</p>

<b>Punkt 3</b>	10.15 Maria Christina kommer og bliver præsenteret for båndet
Fremlægges af	
Referat	<p>Programleder for inst. akk.</p> <p>AU skal aflevere selvevalueringsrapport i januar 2015 – herefter udvælges formentlig 6 audit trails, der kigges på, fx "Arts", "Vejledning", "Internationalisering", "EVU". Vi kan selv byde ind med nogle trails.</p> <p>Lige nu arbejdes der rigtig meget på ledelsesinformation. Og brainstorm: hvad tror vi kan være mulige audit trails. Hvordan dokumenterer vi, hvordan vores procedurer og processer, og hvordan dokumenterer vi, at de rent faktisk kører.</p> <p>Mantraet: arbejde struktureret og systematisk - og dokumentere.</p> <p>Der skal muligvis nedsættes en projektgruppe, der kan kigge nærmere på vejledning – i samarbejde med Maria Christina. En sådan arbejdsgruppe er oplagt VEST båndet evt. suppleret med samarbejdspartnere fra andre VD områder.</p> <p>Vi skitserede de studerendes livscyklus:</p>

	<p>Rekruttering – studiestart – gennemførelse – karriere</p> <p>I ovenstående er der snitflader/samarbejder med hhv. "kommunikation", "talent" og "viden".</p> <p>VEST samarbejder meget vedr. rekruttering, og dele af gennemførelsen (de lovpligtige forsinkelsessamtaler), men vi er mere forskellige mht. studiestart og karriere.</p> <p>Om inst.akk.: Det kunne være rart med en terminologiliste og en skabelon til, hvordan vi indberetter.</p>
--	---

<b>Punkt 4</b>	<p><b>Orientering og drøftelse/Ny vejlederuddannelse for studenterstudievejledere</b></p> <p>Lisette fremlægger den skitse for uddannelse, som Catalina, Anne og Lisette har lavet. Ideer til forbedringer modtages. Ideer til oplægsholdere på de forskellige uddannelsesmoduler ønskes, mere herom på mødet.</p>
Fremlægges af	Anne/Lisette
Referat	<p>Kunne vi bruge tankerne fra AEU uddannelsen mere: et grundmodul og temamoduler?</p> <p>Feedback fra vejledere på den nuværende uddannelse: for mange summøvelser, tiden bliver for lang. Hvordan vejleder man holdkammerater, kasketforvirring, efterspørgsel efter præsentationsteknik og opfølgning efter kurset.</p> <p>Pas på at kursusgangene ikke ligger for tæt ifht. de forventninger der er for, hvad de skal komme tilbage med på modul 2.</p> <p>Flytte spørgsmålstyper til modul 1 og SU til modul 2.</p> <p>Der skal nedsættes en lille gruppe der varetager uddannelsen: Anne er ledelsesrepræsentanten, derudover finder vi folk fra VEST der har ønsker om at deltage i evaluering og løbende kvalificering af uddannelsen.</p> <p>Vi finder alle, mulige oplægsholdere til de forskellige temaer.</p> <p>Vi laver en mere studieordningsagtig beskrivelse af kurset: Rammebeskrivelse om fleksible muligheder, og indholdsbeskrivelse af de forskellige temaer. (Catalina?)</p>

	Vi prøver uddannelsen af i 2014 og evaluerer grundigt.
--	--

<b>Punkt 5</b>	Gecko – hvad er næste skridt?
Fremlægges af	Eva
Referat	<p>Vi afventer besparelser/budgetter inden vi går videre med dette.</p> <p>Vi tager punktet på et møde i januar</p> <p>Inden mødet i januar klarlægges vi hver især hvor meget vi har brug for:</p> <p>En standardpakke, hvor mange ekstra kalendere?, skal SSV have en kalender? Mulighed for at bruge det til spørgeskema, mulighed for at bruge det til tilmelding til kollektive arrangementer mm.</p>

<b>Punkt 6</b>	Studiestart frister og praksis
Fremlægges af	Lisette/Eva
Referat	<p>Eva sendte en procesplan til os alle for nogen tid siden. Vi har sendt evalueringer til Jette Loll. Hvad er næste skridt på vejen til en endnu bedre studiestart?</p> <p>Udskudt til senere møde pga. strategipunkt</p>

<b>Punkt 7</b>	Fremdriftsreform – opdatering af info til studerende
Fremlægges af	Jesper
Referat	Lone laver udkast til tekst til sitet vedr. den udskydelse der er skrevet om i pressen. Lone sender den rundt til os, vi reagerer hurtigt.

<b>Punkt 8</b>	Vejledningsstrategi – frist 1. feb.
----------------	-------------------------------------

Fremlægges af	alle
Referat	Alle læser kvalitetspolitik, vi forsøger at lægge den nye strategi op ad kvalitetspolitik.  Ny strategi er en gennemskrivning af den gamle eller et tillæg.

<b>Punkt 9</b>	Evt. og bordet rundt
<b>Referat</b>	Eva og Jesper sender program og øvelser fra deres strategi/trivselsdag.  Ide fra Eva: Se rekrutteringsopgaven som "udarbejdelse af et stillingsopslag" – for at blive skarpere på forventninger og krav til de nye studerende i hht fremdriftsreform og rekrutteringsstrategi.

#### **Dagsordenspunkter til næste møde:**

Gecko

Ordførerrolle – forventninger.

Program for københavnerturen.

#### **Kommende dagsordenspunkter:**

- Studenterstudievejledere i forhold til fremdriftsreformen
- Udbredelse af studiestarts web? Og evt. allokering af ressourcer til opgaven
- Møde planlægning for foråret 2014
- Studiestart

#### **Kommende temaer:**

Studieportalerne – efter evalueringen

Institutionsakkrediteringer

**Et halvdagsmøde** – strategi

## Efterårets mødeplan

Dato	Tid	Mødeleder	Referent
17. december	9.15-11.45	Eva	Lisette

Dagsordner udsendes onsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er onsdag inden 12.

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag.